



NEFFUL SINGAPORE HOLDINGS PTE LTD (200910386Z)

妮芙露新加坡控股私人有限公司

456 Alexandra Road, #07-01/02, Fragrance Empire Building, Singapore 119962

T: (65) 67421358 F: (65) 67420126 W: www.nefful.com.sg E: customer@nefful.com.sg

INTERNATIONAL COMMISSION APPLICATION FORM

Name of Applicant	Distributor No.
-------------------	-----------------

COMMISSION PAYOUT METHOD

TAIWAN (PLEASE TICK ONE OPTION)

- ☐ Direct Transfer To provide a copy of Taiwan bank passbook. Transaction fee will be automatically deducted from the commission.
- ☐ Telegraphic Transfer (US\$) Fill in your information in the 「※」 section below. A fee of NT\$600 will be deducted from the commission. (Commission must be at least NT\$3,500) Select one of the options below:
- ☐ Fixed remittance twice a year (June and December) ☐ Fixed remittance once a year (December)
- ◎For foreigners who opt for cheque payment in NT\$, please submit the Authorization Letter for Collection of Commissions for cheque issuance.

USA (PLEASE TICK ONE OPTION)

- ☐ Direct Transfer (EFT) To attach a voided bank cheque from USA.
- ☐ Cheque (US\$) Select one of the options below: (Commission must be at least US\$100)
- ☐ Issue cheque on 10th of every month ☐ Issue cheque twice a year (June and December)
- ☐ Telegraphic Transfer (US\$) To avoid delays in processing, please submit the USA Commission Telegraphic Transfer Application Form along with this form. (Commission must be at least US\$100. A transaction fee of US\$50 shall apply to every transfer and will be automatically deducted from the commission.)
- ☐ Fixed remittance twice a year (June and December)

HONG KONG, CHINA (PLEASE TICK ONE OPTION)

- ☐ Direct Transfer To provide a copy of Hong Kong bank passbook. Transaction fee will be automatically deducted from the commission.
- ☐ Telegraphic Transfer (US\$) Fill in your information in the 「※」 section below. A fee of HK\$250 will be deducted from the commission. (Commission must be at least HK\$1,500) For those who opt for telegraphic transfer, select one of the options below:
- ☐ Fixed remittance on 10th of every month ☐ Fixed remittance twice a year (June and December) ☐ Fixed remittance once a year (December)
- ◎For those who opt for cheque payment in HK\$, please submit the Authorization Letter for Collection of Commissions for cheque issuance.

MALAYSIA (PLEASE TICK ONE OPTION)

- ☐ Direct Transfer To provide a copy of Malaysia bank passbook. Transaction fee will be automatically deducted from the commission.
- ☐ Telegraphic Transfer (US\$) Fill in your information in the 「※」 section below. A fee of RM52 will be deducted from the commission. (Commission must be at least RM500)
- ☐ Fixed remittance on 10th of every month ☐ Fixed remittance twice a year (June and December)
- ◎For those who opt for cheque payment in RM, please submit the Authorization Letter for Collection of Commissions for cheque issuance.

SINGAPORE (PLEASE TICK ONE OPTION)

- ☐ Direct Transfer To provide a copy of Singapore bank passbook. Transaction fee will be automatically deducted from the commission.
- ☐ Telegraphic Transfer (US\$) Fill in your information in the 「※」 section below. A fee of S\$100 will be deducted from the commission. (Commission must be at least S\$500)
- ☐ Fixed remittance on 10th of every month ☐ Fixed remittance twice a year (June and December)
- ◎For those who opt for cheque payment in S\$, please submit the Authorization Letter for Collection of Commissions for cheque issuance.

Note: Exchange rate is subject to the local banks' currency rate.

※ Please print and complete the following information for telegraphic transfer with a copy of your USD bank passbook.

Name of Account Holder	Account No.
Bank Name	Branch Name
Swift Code	Bank Address

Signature of Applicant

Date

FOR OFFICIAL USE ONLY

Country Registered	☐ Taiwan	☐ USA	☐ Hong Kong, China	☐ Malaysia	☐ Singapore
Place of Acceptance	☐ Taiwan	☐ USA	☐ Hong Kong, China	☐ Malaysia	☐ Singapore

Staff In-Charge

Head of Department

IT Department

國際獎金請領申請書

申請人姓名	申請人編號
-------	-------

獎金領取方式

台灣 (請擇一勾選)

☐ 自動轉帳

須提供台灣當地銀郵之台幣帳戶影印本，銀行對於自動轉帳收取手續費由獎金中扣除。

☐ 美金電匯

請於下列「※」欄位填寫相關資料。每筆匯款手續費NT\$600由獎金中扣除。匯率以銀行當日為準（金額需達NT\$3,500或以上）。

☐ 固定於每年的6月與12月電匯

☐ 固定於每年的12月電匯

◎選擇領取台幣支票之外籍人士，請填寫台灣代領獎金委託書。

美國 (請擇一勾選)

☐ 自動轉帳

須提供美國當地銀行之作廢支票影印本。

☐ 美金支票

選擇美金支票者，須選擇領取獎金的時間，請於下列方格中擇一打勾標記：
(金額需達US\$100或以上)

☐ 美金電匯

為避免任何延誤，請將《美國獎金電匯申請表》與本表格一併提交。
(金額需達US\$100或以上，每筆匯款手續費US\$50由獎金中扣除)

☐ 固定於每個月10日開立美金支票

☐ 固定於每年6月與12月開立美金支票

☐ 固定於每年的6月與12月電匯

中國香港 (請擇一勾選)

☐ 自動轉帳

須提供香港當地銀行之港幣帳戶影印本，銀行對於自動轉帳收取之手續費由獎金中扣除。

☐ 美金電匯

請於下列「※」欄位填寫相關資料。每筆匯款手續費HK\$250由獎金中扣除。（金額需達HK\$1,500或以上）。選擇美金電匯者，須選擇領取獎金的時間，請於下列方格中擇一打勾標記：

☐ 固定於每月10日電匯

☐ 固定於每年的6月與12月電匯

☐ 固定於每年的12月電匯

◎選擇領取香港支票，請填寫香港委託領獎金委託書。

馬來西亞 (請擇一勾選)

☐ 自動轉帳

須提供馬來西亞當地銀行之馬幣帳戶影印本，銀行對於自動轉帳收取手續費由獎金中扣除。

☐ 美金電匯

請於下列「※」欄位填寫相關資料。每次匯款手續費為RM52由獎金中扣除。（金額需達RM500或以上）。選擇美金電匯者，須選擇領取獎金的時間，請於下列方格中擇一打勾標記：

☐ 固定於每月10日電匯

☐ 固定於每年的6月與12月電匯

◎選擇領取馬幣支票，請填寫馬來西亞代領獎金委託書。

新加坡 (請擇一勾選)

☐ 自動轉帳

須提供新加坡當地銀行之新幣帳戶影印本，銀行對於自動轉帳收取手續費由獎金中扣除。

☐ 美金電匯

請於下列「※」欄位填寫相關資料。每筆手續費S\$100由獎金中直接扣除。（金額需達S\$500或以上）。選擇美金電匯者，須選擇領取獎金的時間，請於下列方格中擇一打勾標記：

☐ 固定於每月10日電匯

☐ 固定於每年的6月與12月電匯

◎選擇領取新幣支票，請填寫新加坡代領獎金委託書。

注意：匯率以銀行當日為準

※ 凡選擇美金電匯者，需以正楷英文填寫下列資料，並請附上「美金外幣銀行賬戶」影本以利匯款作業。

英文戶名	銀行帳號
銀行名稱	分行名稱
銀行代碼	銀行地址

申請人簽名

日期

公司專用

確認傳銷商已登錄	☐ 台灣	☐ 美國	☐ 中國香港	☐ 馬來西亞	☐ 新加坡
資料存檔地 / 受理地	☐ 台灣	☐ 美國	☐ 中國香港	☐ 馬來西亞	☐ 新加坡

經辦人

部門主管

資訊部